
REFERAT AF BESSTYRELSESMØDE I LAURITZEN VETERANERNE 

AFHOLDT PÅ HOTEL POSTGÅRDEN I SORØ, DEN 16. 3. 2016. 

 

Til stede var den samlede bestyrelse undtagen Hans, som deltog via Skype. 

 

 

Punkt 1. Valg af referent: Dette blev, som sædvanligt, Poul Erik. 

 

Punkt 2. Godkendelse af referat fra sidste møde: Referatet blev godkendt uden bemærkninger. 

 

Punkt 3. Beslutning om invitation til Lauritzen familien: Alle K.L.`s børn vil få en invitation 

  til generalforsamlingen. Ligeledes blev det besluttet, at markere skibsredernes  

  fødselsdage med anbringelse af krans el. lign. på deres gravsted. 

 

Punkt 4. Oplysning/markedsføring af foreningen til tidligere sejlende Lauritzen medarbejdere: 

  Da vi har nået vores mål – 100 medlemmer – bruges der ikke flere midler/penge på 

  markedsføring. Dette udelukker dog ikke flere medlemmer. Der markedsføres som 

  før via hjemmeside og selvfølgelig mundtligt via bestyrelse og medlemmer. 

 

Punkt 5. Gennemgang af regnskab og budget: Regnskabet blev godkendt uden bemærkninger, 

  desværre var bilag blevet glemt, alle bilag blev læst op via skype af kasseren,  

  regnskabet viste et mindre underskud. 

 

Punkt 6. Ansøgning om støtte fra Lauritzen Fondet til næste træf og evt. busudflugt til 

  Kielerkanalen og Hamburg: Der vil blive fremlagt et tilbud på en udflugt i  

  september 2016, med dato for afrejse og hjemkomst, på generalforsamlingen i juni. 

  Her vil der være mulighed for, bindende, tilmelding. Fondsmidler kan først søges når 

  hele turens omkostninger foreligger. 

 

Punkt 7. Forslag/opfølgning til ny hjemmeside: Hjemmesiden blev rost og fortsættes med evt. 

  andre indslag fra medlemmerne. 

 

Punkt 8. Sag anlagt mod formanden/foreningen af Poul K. Hansen: Vi fjerner bogen fra  

  hjemmesiden, men accepterer ikke erstatningskrav, og vi sender en anmeldelse af 

  PKH til selskabsstyrelsen. 

 

Punkt 9. Eventuelt: Et nyt logo, evt. en JL skorsten hvor røgen danner et V (veteranerne) vil 

  blive forlagt Georg Rønn. Bestyrelsens økonomiske ansvar blev drøftet – ved evt. 

  sagsanlæg og hyring af egen advokat. Men den tid, den sorg! 

 

  Mødet sluttede med en meget ringe frokost så det foreslås at finde et andet sted til 

  afholdelse af bestyrelsesmøder – evt. en hyggelig kro på Sjælland. 

 

Ref.: Poul Erik Hansen. 


